
Z   Á   P   I   S 

 

 
z 16. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 4. 8. 2009 

 

 

Program:  1)  Zahájení 

                   2)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3)  Vybavení výpočetní technikou pracoviště CzechPOINTu 

                   4)  Změny rozpočtu na rok 2009 

                   5)  Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   6)  Rozprava 

                   7)  Usnesení a jeho schválení 

                   8)  Závěr 

                  

 

 

1. Zahájení 

 

     Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Jan Krotký v 19.30 hodin v sále 

kulturního domu. Přítomno 6 členů OZ, 1 omluven. Starosta přivítal přítomné občany a 

seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi  přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:   p. Ruth Václav 

             p. Matoušek Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 27.5.2009:    p. Duchek Josef  

                                                                                                  ing. Blohmann Miroslav 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise:  

Předseda:   ing. Falout Josef 

Členové:    p. Mraček Matěj,  p. Bohuslav Jiří 

 

Hlasování: všichni členové OZ  souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2. Zpráva z mezidobí zasedání 

 

    Zprávu z mezidobí zasedání  podal starosta obce p. Krotký. Od posledního veřejného 

zasedání , které se konalo 27.5.2009 se obecní zastupitelstvo sešlo jen na jedné poradě a to 

30.6.2009.  Na této poradě bylo hlavním bodem projednání čištění vody v požární nádrži, dále 

pak oprava komunikace na „Dědinkách“, oprava propustku u rybníka, závora u garáže, 

travnaté hřiště na bývalém kluzišti a pronájem restaurace. 

 

 



3. Vybavení výpočetní technikou pracoviště CzechPOINTu 

 

   Obec oslovila tři firmy se žádostí o vypracování cenové nabídky na dodávku výpočetní 

techniky pro program Czech POINT a E-Government. Z nabídek, které zaslaly firmy Galileo 

Corporation s.r.o. Chomutov – 93.927,- Kč , AutoCont a.s. Plzeň – 90.927,- Kč a CompaAct 

Bohemia s.r.o. Klatovy – 82.680,- Kč byla vyhodnocena nabídka od firmy CompaAct 

Bohemia jako nejvhodnější a to jak cenově tak i po stránce programového vybavení a servisu, 

který nám dosud poskytuje. Starosta požádal členy OZ o hlasování. 

Hlasování:  členové OZ souhlasí s výběrem firmy CompaAct Bohemia s.r.o. Klatovy. 

 

 

4. Změny rozpočtu na rok 2009 

 

   Se změnami rozpočtu seznámil přítomné ing. Falout. K navýšení rozpočtu došlo ve 

výdajové části a to z důvodu opravy cesty na Dědinkách, osazení dopravního značení po obci 

- 400.000,-  Kč a instalace filtračního zařízení na požární nádrži – 150.000,- Kč. Příspěvek TJ 

Vřeskovice – 20.000,- Kč  ( bylo schváleno na 15. veř. zasedání 27.5.09.) 

 Navýšení činí celkem 570.000,- Kč. 

Hlasování:  rozpočtové opatření bylo schváleno všemi přítomnými členy OZ. 

 

 

5.  Zprávy předsedů komisí a výborů 

 

p. Ruth Václav – lesní hospodářství 

Informoval přítomné, že mladý porost byl částečně poničen od zvěře. Bude nutno dosadit 

nové stromky. 

 

p. Duchek Josef – kontrolní výbor 

Provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání, v němž nebyly zadány žádné úkoly.  

 

ing. Falout – kulturní komise 

Kulturní komise při OÚ pořádala pouťovou zábavu, turnaj v házené, ve volejbale – za účasti 9 

družstev. V podzimních měsících začnou přípravy na sraz rodáků, který se uskuteční v příštím 

roce. 

 

p. Matoušek Václav – odpadové hospodářství 

Obec má kontejnér, kam se dříve odkládal železný odpad, ale v současné době není využitý, 

protože sběr železa zajišťuje SDH. Vyzval přítomné občany, zda by měli nějaký návrh, jak 

jinak kontejnér využít. Na hřbitově probíhá oprava zdi. 

 

p. Zub Jan – místní hospodářství       
Sekání trávy zajišťují v současné době jen dva brigádníci. Další zájemce o brigádu se zatím 

nepřihlásil. 

 

 

6.  Rozprava 
 

p. Beran V. 
Tázal se, kdy se bude čistit potok u Biřkova a zda by nebylo dobré vybagrovat rokel za obcí 

směrem k Biřkovu, která by v případě povodní zachytila větší množství vody. Odpověděl p. 



Matoušek, že koryta se budou čistit po celé obci, byly poptány ekodreny u několika firem, ale 

podmínkou je odebrat velké množství, což by se v obci nevyužilo. 

 

p. Majer J. 

Koryta u silnic nejsou dostatečně hluboká, u Biřkova teče voda z polí až na silnici. 

 

p. Zub K. st. 

Je třeba opravit propust na cestě do Ježov. Parkování po obci občané nedodržují i přesto, že 

již byly umístěny dopravní značky. 

 

p. Mraček M. 

Připoměl ještě k odvodnění, že u cesty k Biřkovu bývala strouha, kam stékala voda z polí. 

Bylo by dobré ji znovu udělat a zamezit tak stékání na silnici, kde se v zimě tvoří náledí. 

 

p. Falout J. st. 

Dalším problémem s vodou je pozemek před domem p. Slámy a Mračka. Dále se tázal, zda 

obec již obdržela nějaké dotace z Evropské unie. Opověděl p. Krotký, že jsme zatím nedostali 

žádné i přes opakované žádosti podané odbornou firmou, která se tímto zabývá. Budeme 

znovu žádat na podzim a to především na čistírnu odpadních vod a kanalizaci.  

 

p. Kadlec V. 

Je třeba dořešit parkování v obytné zóně, konkrétně u hřbitova, doplnit značky na parkování 

pro návštěvníky hřbitova. 

 

p. Brejcha V. 

Naše obec je členem mikroregionu Běleč, zda bychom nemohli získat dotace z mikroregionu? 

Odpověděl p. Matoušek, že z dotací, které mikroregion získal,  nakoupil např. velký stan ke 

konání kulturních akcí v obcích,  mapy a odpočívky nebo zajišťuje budování cyklostezek. 

Bylo by třeba posekat cestu za jejich pozemkem. 

 

p. Meszároš M.  

Požádal, aby se posekala cesta u vodárny. 

 

 

7.  Usnesení a jeho schválení 

 

     Předseda návrhové komise ing. Falout J. přečetl návrh usnesení a vyzval přítomné, zda 

mají připomínky nebo jiný návrh. Připomínky ani jiné návrhy nebyly podány. 

Hlasování:  přítomní členové OZ souhlasili s návrhem usnesení z 16. veřejného zasedání. 

 

 

8.  Závěr 

 

     Závěrem starosta obce poděkoval všem za účast na veřejném zasedání a schůzi zakončil ve 

20.45 hodin. 

 

 

 

Vřeskovice dne 4. srpna 2009 

Zapsala :     Kašparová  Hana    



 


